
Протокол  

 засідання постійної комісії обласної ради з питань охорони здоров’я, праці, 

зайнятості та соціального захисту населення, соціальної підтримки ветеранів 

війни, військовослужбовців та членів їх сімей  

 

м. Ужгород 

13 листопада 2023 

року   

Час проведення: 13.00  

Місце проведення: V поверх, депутатський зал 

 Склад комісії: 6 деп. 

Олексик Ольга Томівна – голова комісії 

Яринич Федір Михайлович – заступник голови 

комісії  

Мешко Євген Васильович – секретар комісії 

 

Члени комісії: 

Добромільський Петро Петрович 

Скрип Василь Васильович  

 

Відсутні: 

Біров Є. І. 

 

Запрошені: 

Сарай Роман Дмитрович – голова обласної ради 

Дем’янчук Василь Юрійович – заступник голови 

обласної ради 

Гнатківський Володимир Володимирович – 

начальник управління правового забезпечення  

виконавчого апарату обласної ради 

Пшеничний Анатолій Олександрович  – директор 

департаменту охорони здоровʼя 

облдержадміністрації – обласної військової 

адміністрації  

Травіна Ольга Валеріївна – директор департаменту 

соціального захисту населення облдержадміністрації 

– обласної військової адміністрації  

Керівники відповідних КНП охорони здоров’я 

Закарпатської обласної ради та представники 

громадських ветеранських організацій. 

 

Порядок денний: 

І. Про надання одноразової матеріальної допомоги сім’ям загиблих 

мешканців Закарпатської області – учасників військових дій в період 

запровадження воєнного стану в Україні  відповідно до Регіональної 

програми соціальної підтримки ветеранів війни, військовослужбовців та 
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членів їх сімей на 2023 – 2024 роки затвердженої розпорядженням 

Закарпатської обласної військової адміністрації від 11.05.2023 № 450. 

 

ІІ. Про погодження тарифів та переліку платних медичних послуг, які 

можуть надаватись в  Комунальному некомерційному підприємстві 

«Обласний будинок дитини» Закарпатської обласної ради  

 

ІІІ. Про погодження тарифів та переліку платних медичних послуг, які 

можуть надаватись в  Комунальному некомерційному підприємстві 
«Закарпатська обласна клінічна лікарня імені Андрія Новака» 

Закарпатської обласної ради 

 

ІV. Про розгляд профільних питань, які виносяться на розгляд пленарного 

засідання  12-ї сесії обласної ради VІІІ скликання: 

 

- Про затвердження обласних програм та змін до них, прийнятих 

розпорядженнями обласної державної адміністрації – обласної військової 

адміністрації (за період із 26 вересня по 15 листопада 2023 року)  
 

Про затвердження статутів комунальних некомерційних підприємств у сфері 

охорони здоров’я Закарпатської обласної ради у нових редакціях: 

 

-   Про затвердження Статуту комунального некомерційного 

підприємства «Центр медичної реабілітації та паліативної допомоги дітям 

«ДІВА МАРІЯ» Закарпатської обласної ради у новій редакції  

 

- Про затвердження Статуту комунального некомерційного 

підприємства «Закарпатський територіальний центр екстреної медичної 

допомоги та медицини катастроф» Закарпатської обласної ради у новій 

редакції 

 

 

Про реорганізацію комунальних некомерційних підприємств у сфері 

охорони здоров’я Закарпатської обласної ради, зокрема: 

- реорганізації шляхом приєднання до Комунального некомерційного 

підприємства «Закарпатська обласна клінічна лікарня імені Андрія Новака» 

Закарпатської обласної ради юридичних осіб: Комунальне некомерційне 

підприємство «Солотвинська обласна алергологічна лікарня» Закарпатської 

обласної ради, Комунальне некомерційне підприємство «Обласний госпіталь 

ветеранів війни» Закарпатської обласної ради та Комунальне некомерційне 

підприємство «Закарпатська обласна клінічна стоматологічна поліклініка» 

Закарпатської обласної ради; 
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- реорганізації шляхом приєднання до Комунального некомерційного 

підприємства «Обласний клінічний фтизіопульмонологічний лікувально-

діагностичний центр» Закарпатської обласної ради юридичних осіб: Комунальне 

некомерційне підприємство «Обласна клінічна інфекційна лікарня» 

Закарпатської обласної ради, Комунальне некомерційне підприємство 

«Обласний медичний клінічний шкірно-венерологічний центр»  Закарпатської 

обласної ради та Комунальне некомерційне підприємство «Закарпатський 

обласний центр громадського здоров’я» Закарпатської обласної ради. 

 

 

- Про надання згоди на передачу цілісного майнового комплексу  

Закарпатського обласного бюро судово-медичної експертизи Закарпатської 

обласної ради у державну власність  
 

- Про створення комунального закладу «Ветеранський простір 

ВДОМА» Закарпатської обласної ради та затвердження Статуту 

комунального закладу «Ветеранський простір ВДОМА» Закарпатської 

обласної ради 

 

 

 

V. Про розгляд матеріалів, що надійшли на розгляд до постійної комісії: 

 

- Про лист голови Закарпатської територіальної організації 

Української спілки ветеранів Афганістану щодо функціонування Комунального 

некомерційного підприємства «Закарпатська обласна клінічна стоматологічна 

поліклініка» Закарпатської обласної ради, як окремої структури в системі 

охорони здоров’я краю. 

 

 

 

Відкрила і провела засідання голова постійної комісії Олексик Ольга 

Томівна.  Головуюча привітала всіх присутніх депутатів та запрошених на 

засідання комісії, ознайомила  з порядком денним і внесла пропозицію перейти 

до розгляду питань. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання одноразової матеріальної допомоги сім’ям 

загиблих мешканців Закарпатської області – учасників військових дій в 

період запровадження воєнного стану в Україні  відповідно до Регіональної 

програми соціальної підтримки ветеранів війни, військовослужбовців та 

членів їх сімей на 2023 – 2024 роки затвердженої розпорядженням 

Закарпатської обласної військової адміністрації від 11.05.2023 № 450. 

  

Інформувала: ОЛЕКСИК Ольга Томівна – голова комісії 
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Ольга Томівна, поіменно назвала імена загиблих Героїв, які загинули 

віддавши найдорожче – своє життя, захищаючи нашу Батьківщину та членів їх 

сімей кому пропонується надати матеріальну допомогу.  

Внесла пропозицію вшанувати пам'ять загиблих Героїв хвилиною 

мовчання…. 

 

ВИРІШИЛИ: Враховуючи впровадження воєнного стану, рекомендувати 

департаменту соціального захисту населення Закарпатської 

облдержадміністрації - обласної військової адміністрації виплатити одноразову 

матеріальну допомогу по 100 000 гривен кожній із сімей загиблих мешканців 

Закарпатської області – учасників бойових дій в період запровадження воєнного 

стану в Україні, зокрема: 

 

- БЕЛЕЙ Валентині Василівні, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області – МЕШКА Валентина Ярославовича – 100 000 грн; 

 

- БІЛИК Ларисі Іванівні, матері загиблого мешканця Закарпатської 

області – БІЛИК Богдана Петровича – 100 000 грн; 

 

- ГЕРБІН Наталії Богданівні, колишній дружині на неповнолітню 

доньку загиблого мешканця Закарпатської області – ГЕРБІН Миколи 

Валентиновича – 100 000 грн; 

 

- ГОДОВАНЕЦЬ Едуарду Васильовичу, батькові загиблого мешканця 

Закарпатської області – ГОДОВАНЦЯ Василя Едуардовича – 100 000 грн; 

 

- ГРАБ Людмилі Федорівні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – ГРАБА Сергія Івановича – 100 000 грн; 

 

- ГУТАЙ Івану Емеріховичу, батькові загиблого мешканця 

Закарпатської області – ГУТАЙ Івана Івановича – 100 000 грн; 

 

- ЗАВОЛЬСЬКІЙ Анастасії Іванівні, донці загиблого мешканця 

Закарпатської області – ЗАВОЛЬСЬКОГО Івана Михайловича – 100 000 грн; 

 

- ІВАНЮШИНУ Ігорю Миколайовичу, батькові загиблого мешканця 

Закарпатської області – ІВАНЮШИНА Миколи Ігоровича – 100 000 грн; 

 

- ІВАНЬО Аллі Михайлівні, матері загиблого мешканця Закарпатської 

області – ІВАНЬО Василя Васильовича – 100 000 грн; 

 

- КАЧУР Наталії Іванівні, дружині загиблого мешканця Закарпатської 

області – КАЧУРА Івана Івановича – 100 000 грн; 
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- КІПЕНЬ Ганні Олексіївні, матері загиблого мешканця Закарпатської 

області – КИПЕНЬ Андрія Степановича – 100 000 грн; 

 

- КИРИЛЕНКО Олені Анатоліївні, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області – БЕРДЯНСЬКОГО Олега Ігоровича – 100 000 грн; 

 

- КОВАЛЕНКО Ользі Юріївні, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області – КОВАЛЕНКА Сергія Анатолійовича – 100 000 грн; 

 

- КОЗАК Ренаті Степанівні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – КОЗАКА Михайла Юрійовича – 100 000 грн; 

 

- КОЦИБІ Катерині Михайлівні, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області – КОЦИБИ Василя Васильовича – 100 000 грн; 

 

- КУЗЬМІЩЕВІЙ Надії Григорівні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – КУЗЬМІЩЕВА Віталія Степановича – 100 000 грн; 

 

- ЛЕГАЧ Аліні Миколаївні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – ЛЕГАЧА Василя Васильовича – 100 000 грн; 

 

- МИКУЛЕЦЬ Марії Юріївні, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області – МИКУЛЕЦЬ Івана Степановича – 100 000 грн; 

 

- ПІХУРІ Надії Парфенівні, матері загиблого мешканця Закарпатської 

області – ШЕПЕЛЕВА Дмитра Юрійовича – 100 000 грн; 

 

- ПЕТРЮК Степану Івановичу, батькові загиблого мешканця 

Закарпатської області – ПЕТРЮКА Дмитра Степановича – 100 000 грн; 

 

- ПОПОВИЧ Людмилі Валентинівні, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області – ПОПОВИЧА Михайла Вікторовича – 100 000 грн; 

 

- РАБЕЛ Софії Вікторівні, матері загиблого мешканця Закарпатської 

області – РАБЕЛ Антонія Олександровича – 100 000 грн; 

 

- РИЛЯКОВІЙ Марині Михайлівні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – РИЛЯКОВА Романа Івановича – 100 000 грн; 

 

- РОМАН Марії Юріївні, дружині загиблого мешканця Закарпатської 

області – РОМАНА Юрія Юрійовича – 100 000 грн; 
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- СВИДІ Маргареті Іванівні, матері загиблого мешканця Закарпатської 

області –  СВИДИ Олександра Михайловича– 100 000 грн; 

 

- СІКАН Тетяні Юріївні, дружині загиблого мешканця Закарпатської 

області – СІКАН Володимира Володимировича – 100 000 грн; 

 

- СИДОР Ганні Іванівні, матері загиблого мешканця Закарпатської 

області –  СИДОРА Павла Васильовича– 100 000 грн; 

 

- СМІРНОВІЙ Людмилі Іванівні, сестрі загиблого мешканця 

Закарпатської області – МОРОЗА Олександра Леонідовича – 100 000 грн; 

 

- ТЯГІЙ Тетяні Павлівні, дружині загиблого мешканця Закарпатської 

області – ТЯГІЙ Сергія Васильовича – 100 000 грн; 

 

- ФЕДОРЦІ Марії Василівні, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області –  ФЕДОРЦІ Сергія Андрійовича– 100 000 грн; 

 

- ХРУНИК Мар’яні Юліївні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – ХРУНИК Віктора Юліановича – 100 000 грн; 

 

- ЦУБИРІ Івану Михайловичу, брату загиблого мешканця 

Закарпатської області – ЦУБЕРИ Михайла Михайловича – 100 000 грн; 

 

- ЧАЛОВ Антону Казмеровичу, сину загиблого мешканця 

Закарпатської області – ЧАЛОВ Казмера Степановича – 100 000 грн; 

 

- ЧУП Мирославі Юріївні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – ЧУП Єдуарда Юрійовича – 100 000 грн. 

 

 

 

2. Враховуючи впровадження воєнного стану, рекомендувати 

департаменту соціального захисту населення Закарпатської 

облдержадміністрації - обласної військової адміністрації виплатити одноразову 

матеріальну допомогу рівними частками членам сімей загиблих мешканців 

Закарпатської області – учасників бойових дій в період запровадження воєнного 

стану в Україні, зокрема: 

 

- БІЛКЕЙ Ользі Степанівні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – БІЛКЕЙ Степана Івановича – 50 000 грн; 

 

- ЛОСКІЙ Вікторії Степанівні, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області – БІЛКЕЙ Степана Івановича – 50 000 грн; 
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- БУРТИН Анастасії Юріївні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – БУРТИНА Василя Васильовича – 50 000 грн; 

 

- БУРТИНУ Василю Васильовичу, батькові загиблого мешканця 

Закарпатської області – БУРТИНА Василя Васильовича – 50 000 грн; 

 

- ГАВАШІ Юлії Всеволодівні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – ГАВАШІ Дмитра Олеговича – 50 000 грн; 

 

- ГАВАШІ Олегу Олодаровичу, батькові загиблого мешканця 

Закарпатської області – ГАВАШІ Дмитра Олеговича – 50 000 грн; 

 

 

 

- ГОЛІКОВУ Віталію Вікторовичу, батькові загиблого мешканця 

Закарпатської області – ГОЛІКОВА Івана Віталійовича – 33 333 грн; 

 

- ЛЕГЕЗІ Любов Іванівні, матері загиблого мешканця Закарпатської 

області – ГОЛІКОВА Івана Віталійовича – 33 333 грн; 

 

- БІЛОУСОВІЙ Анні Василівні, колишній дружині на неповнолітніх 

дітей загиблого мешканця Закарпатської області – ГОЛІКОВА Івана 

Віталійовича – 33 333 грн; 

 

 

 

- ДЕЯК Вікторії Юріївні, донці загиблого мешканця Закарпатської 

області – ДУБЯКОВА Юрія Вікторовича – 50 000 грн; 

 

- КОШАН Ларисі Юріївні, донці загиблого мешканця Закарпатської 

області – ДУБЯКОВА Юрія Вікторовича – 50 000 грн; 

 

 

 

- ЛОЙКА Оксані Іванівні, матері загиблого мешканця Закарпатської 

області – ЛОЙКИ Івана Івановича – 50 000 грн; 

 

- ЛОЙКА Івану Івановичу, батькові загиблого мешканця 

Закарпатської області – ЛОЙКИ Івана Івановича – 50 000 грн; 

 

 

 

- МЕЛЬНИЧУК Євгенії Валеріївні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – МЕЛЬНИЧУКА Миколи Васильовича – 50 000 грн; 
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- МЕЛЬНИЧУК Тетяні Михайлівні, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області – МЕЛЬНИЧУКА Миколи Васильовича – 50 000 грн; 

 

 

 

- ПОПОВИЧ Валентині Петрівні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – ПОПОВИЧА Василя Васильовича – 50 000 грн; 

 

- ГРИЧЦІ Василині Юріївні, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області – ПОПОВИЧА Василя Васильовича – 50 000 грн; 

 

 

- РОШКО Ганні Василівні, матері загиблого мешканця Закарпатської 

області – РОШКА Василя Васильовича – 50 000 грн; 

 

- РОШКО Владиславу Васильовичу, сину загиблого мешканця 

Закарпатської області – РОШКА Василя Васильовича – 50 000 грн; 

 

 

- СЯТИНІ Василю Андрійовичу, батькові загиблого мешканця 

Закарпатської області – СЯТИНІ Василя Васильовича – 50 000 грн; 

 

- СЯТИНІ Даніелі Юріївні, колишній дружині на неповнолітню 

доньку загиблого мешканця Закарпатської області – СЯТИНІ Василя 

Васильовича – 50 000 грн; 

 

 

- ТИМОЩУК Руслані Іванівні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – ТИМОЩУКА Святослава Ярославовича – 50 000 грн; 

 

- ТИМОЩУК Маргареті Людвиківні, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області – ТИМОЩУКА Святослава Ярославовича – 50 000 грн; 

 

 

- ХОДАНИЧ Тетяні Дмитрівні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – ХОДАНИЧА Богдана Антоновича – 50 000 грн; 

 

- ХОДАНИЧ Валерії Петрівни, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області – ХОДАНИЧА Богдана Антоновича – 50 000 грн. 

 

 

 

СЛУХАЛИ ІІ: Про погодження тарифів та переліку платних медичних 

послуг, які можуть надаватись в Комунальному некомерційному 

підприємстві «Обласний будинок дитини» Закарпатської обласної ради  
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Інформував: БЕЙРЕШ Володимир Михайлович – директор 

КНП 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати погодити тарифи та перелік платних медичних 

послуг, які можуть надаватись в  Комунальному некомерційному підприємстві 

«Обласний будинок дитини» Закарпатської обласної ради. 

 

 

СЛУХАЛИ ІІІ: Про погодження тарифів та переліку платних медичних 

послуг, які можуть надаватись в Комунальному некомерційному 

підприємстві «Закарпатська обласна клінічна лікарня імені Андрія Новака» 

Закарпатської обласної ради 

Інформувала: ОЛЕКСИК Ольга Томівна – голова комісії 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати погодити тарифи та перелік платних медичних 

послуг, які можуть надаватись в  Комунальному некомерційному підприємстві 
«Закарпатська обласна клінічна лікарня імені Андрія Новака» Закарпатської 

обласної ради. 

 

 

СЛУХАЛИ ІV: Про розгляд профільних питань, які виносяться на розгляд 

пленарного засідання  12-ї сесії обласної ради VІІІ скликання: 

 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження обласних програм та змін до них, прийнятих 

розпорядженнями обласної державної адміністрації – обласної військової 

адміністрації (за період із 26 вересня по 15 листопада 2023 року)  
 

Інформувала: ТРАВІНА Ольга Валеріївна – директор департаменту 

соціального захисту населення облдержадміністрації – 

обласної військової адміністрації 

 

Ольга Валеріївна ознайомила присутніх членів комісії із змінами, які внесено до 

Регіональної програми соціальної підтримки ветеранів війни, 

військовослужбовців та членів їх сімей на 2023 – 2024 роки згідно з 

розпорядженням Закарпатської обласної військової адміністрації від 18.10.2023 

№ 921. Надала чіткі та детальні пояснення на поставлені запитання. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати включити зазначене питання до порядку денного 

12-ї сесії обласної ради та винести на розгляд пленарного засідання обласної 

ради 
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СЛУХАЛИ: Про затвердження статутів комунальних некомерційних 

підприємств у сфері охорони здоров’я Закарпатської обласної ради у нових 

редакціях: 

 

-   Про затвердження Статуту комунального некомерційного 

підприємства «Центр медичної реабілітації та паліативної допомоги дітям 

«ДІВА МАРІЯ» Закарпатської обласної ради у новій редакції. 

 

Інформував: СИГИДІН Олег Ігорович – начальник управління 

правового забезпечення виконавчого апарату обласної 

ради  

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати включити зазначене питання до порядку денного 

12-ї сесії обласної ради та винести на розгляд пленарного засідання обласної 

ради 

 

- Про затвердження Статуту комунального некомерційного 

підприємства «Закарпатський територіальний центр екстреної медичної 

допомоги та медицини катастроф» Закарпатської обласної ради у новій 

редакції 

 

Інформував: СИГИДІН Олег Ігорович – начальник управління 

правового забезпечення виконавчого апарату обласної 

ради  

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати включити зазначене питання до порядку денного 

12-ї сесії обласної ради та винести на розгляд пленарного засідання обласної 

ради 

 

 

 

СЛУХАЛИ: Про реорганізацію комунальних некомерційних підприємств 

у сфері охорони здоров’я Закарпатської обласної ради, зокрема: 

- реорганізації шляхом приєднання до Комунального некомерційного 

підприємства «Закарпатська обласна клінічна лікарня імені Андрія Новака» 

Закарпатської обласної ради юридичних осіб: Комунальне некомерційне 

підприємство «Солотвинська обласна алергологічна лікарня» Закарпатської 

обласної ради, Комунальне некомерційне підприємство «Обласний госпіталь 

ветеранів війни» Закарпатської обласної ради та Комунальне некомерційне 

підприємство «Закарпатська обласна клінічна стоматологічна поліклініка» 

Закарпатської обласної ради. 
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Інформував: ПШЕНИЧНИЙ Анатолій Олександрович – директор 

департаменту охорони здоров’я обласної військової 

адміністрації – облдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Яцина Ю. Ю. – поінформував присутніх, що як керівник 

закладу, до якого приєднуються наведені вище підприємства, побував з робочою 

поїздкою в кожному окремо взятому закладі і коротко описав ситуацію в якій 

знаходяться ці заклади.  

Що стосується  Солотвинської обласної алергологічної лікарні, Юрій 

Іванович зауважив, що її важко назвати лікарнею. Територія запущена, 

приміщення потребують капітального ремонту, є питання із каналізацією. Щоб 

привести все до ладу, в цьому закладі, потрібно вкласти великі гроші. Крім того, 

відстань від Ужгорода до Солотвина – 150 км. 

Щодо Обласного госпіталю ветеранів війни – заклад розташований біля 

обласної клінічної лікарні. Спеціалісти обласної клінічної лікарні вже надають 

необхідні консультації пацієнтам госпіталю. Готові далі співпрацювати, спільно 

вирішувати якісь питання поки не буде побудований реабілітаційний центр для 

військових.  

Стосовно обласної клінічної стоматологічної поліклініки. Заклад, на 

жаль, має судові проблеми по не виплаті заробітної плати ще за попередні роки. 

До речі, по Солотвину теж є судові процеси. Що стосується стоматполіклініки – 

заклад у такому варіанті не має права далі існувати. Там необхідно зробити чітку 

реорганізацію, чітко поставити роботу по наданню медичної допомоги 

стоматологічним пацієнтам тому, що нажаль це занедбано. Приватні клініки в 

місті Ужгороді працюють, а наш комунальний заклад не може вигребти. 

Можливо потрібно поставити якусь частину роботи на комерційні рейки щоб 

заклад міг себе утримувати. Для того щоб все це зробити, потрібно дуже 

ретельно провести аудит. Бажано в найкоротші терміни щоб знати, що нам 

робити і як далі рухатись. 

Юрій Юрійович – наголосив, що ситуація не проста і потрібно щось 

робити. 

 

Скрип В. В. – зауважив, що ситуація не проста, але далі тягнути нема куди, 

потрібно братися і робити.  

 

Пшеничний А. О. – підкреслив, що від моменту прийняття рішення 

засновником і до моменту припинення діяльності закладу всі зобов’язання несе 

засновник. Питання по розрахунку відпускних, виплат матеріальних допомог все 

повинно вирішуватись із обласного бюджету. Щодо роботи обласної клінічної 

стоматологічної поліклініки Анатолій Олександрович зауважив, що ситуація 

покращується. Наразі, заклад заборгованості по заробітній платі не має. 

Перевести їх на комерційну лінію роботи у складі обласної клінічної лікарні, так, 

можливо. 

 

Добромільський П. П. – зауважив, що реорганізацію закладів охорони здоров’я 

області потрібно було робити вже давно. 
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Олексик О. Т. – підкреслила, що заклади які приєднуються до ОКЛ ім. Андрія 

Новака мають проблеми і тому поросила керівників цих закладів виступити із 

інформацією щодо ситуації, яка склалася в закладах та подальшої роботи 

підприємства. 

 

Фущич В. Ю. – від себе особисто та військових, подякувала керівництву 

обласної ради та депутатам за допомогу яка надавалась та надається закладу. В 

реаліях сьогодення, як керівник закладу зауважила, що заклад не спроможний 

себе утримувати. Наразі спрогнозувати, що з нового року заклад зможе 

законтрактувати пакет із реабілітації не можливо. Хоч зал для реабілітації є, 

тендера завершуються, але стоїть питання кадрів.  Це не просте питання і його 

вирішення потребує часу. Висловила прохання щоб в закладі і надалі 

забезпечувались соціальні гарантії ветеранів. 

 

Добромільський П. П. – зауважив, що питання кадрів дуже не просте і важливе. 

Над цим потрібно буде добре подумати. 

 

Скрип В. В. – поінформував, що на передодні засідання комісії до нього 

телефонували представники чорнобильських організацій стосовно думки щодо 

об’єднання медичних закладів. Поспілкувавшись з ними висловив думку, що 

рівень Обласного госпіталю ветеранів у складі обласної клінічної лікарні 

підвищиться. Об’єднання збереже те добре, що є і дасть можливість легше 

законтрактуватись із НСЗУ. 

 

Олексик О. Т. – доповнила, що все, що робилось керівництвом закладу і 

депутатами було направлено на поліпшення роботи закладу. Вирішення  

проблеми кадрів і майбутній розвиток госпіталю можливий тільки при 

об’єднанні з Обласною клінічною лікарнею за умови, збереження прав і гарантій 

ветеранів. Надала слово голові обласної ради Сараю Роману Дмитровичу. 

 

Сарай Р. Д. – подякував за надане слово та зауважив, що ми затягнули процес 

реорганізації медичних закладів і держава наразі змушує це робити хочемо ми 

цього чи не хочемо. А робить вона це дуже просто – пройдете реформу буде 

фінансування. Не пройдете реформу –  не буде фінансування. Тобто, якщо якийсь 

заклад не буде включений у спроможну мережу він залишиться без 

фінансування. Всі добре розуміють, що сьогоднішні заклади охорони здоров’я 

не є самодостатні. Держава може утримувати спроможну мережу, але з часом 

фінансування буде зменшуватись. Потрібно розуміти, що створити на папері 

спроможну мережу і в реаліях – це дві різні речі. Наразі ми робимо тільки перший 

крок. Ми розуміємо, що обласній лікарні із трьома збитковими закладами буде 

дуже важко виходити, але ми повинні зробити цей крок щоб не втратити 

можливість контрактуватись. Далі, будемо оптимізувати ті пакети медичних 

послуг, які дійсно будуть давати необхідний економічний ефект і в той же час 

забезпечувати всі соціальні функції. Іншого шляху, на сьогоднішній день, не має. 
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Якщо ми ще затягнемо цей процес то фінансування закладів впаде на обласний 

бюджет, а обласний бюджет не має стільки коштів.  

Роман Дмитрович, як приклад, привів успішно проведену медичну 

реформу в місті Мукачеві. Підкреслив, що місто Ужгород теж успішно 

включилось у процес реформування охорони здоров’я і якщо область почне 

приторможувати, відтягувати цей процес то, Ужгородські медичні заклади 

почнуть поглинати наші кадри, а відповідно і наші заклади. Тобто, тут часу не 

має взагалі. Ми повинні оптимізувати заклади в такому форматі, щоб вони були 

самодостатні і самозабезпеченні. Багато медичних закладів за результатами 

роботи показали хороший результат по дохідності. Отже, це можливо. Госпіталь 

ветеранів виграє в любому випадку від об’єднання. З Солотвинською обласною 

алергологічною лікарнею потрібно думати, що робити. Можливо, як це не 

прикро, її чекає закриття. Стоматологічна поліклініка тільки виграє. За рахунок 

розширення матеріально-технічної бази з’явиться додатковий шанс 

законтрактуватись. Чи не так? Станеться якесь чудо і ви заробите кошти на 

погашення боргів і ще заробите на майбутнє? Попередній аудит роботи 

підприємства показав погані результати. Але ніхто не звертався в правоохоронні 

органи. Аудит цього періоду може показати дещо кращі результати, але ми 

хочемо щоб наші заклади стали успішними. Могли себе утримувати. Це таке 

побажання.  

 

Гулянич І. М. – поцікавився, яка перспектива будівництва реабілітаційного 

центру на вул. Грибоєдова в місті Ужгород.  

 

Сарай Р. Д. – поінформував про стан справ щодо фінансування будівництва 

даного об’єкту. 

 

Олексик О. Т. –  надала слово в. о. директора КНП «Закарпатська обласна 

клінічна стоматологічна поліклініка» Маляру Роману Івановичу. 

 

Маляр Р. І. – коротко поінформував присутніх про роботу очолюваного ним 

закладу за сім місяців поточного року. Заклад почав працювати в правовому полі. 

Тенденція роботи покращилась. За цей час, спільно із Агенцією регіонального 

розвитку та Румунською стороною започатковано проєкт на 200,0 тис. євро на 

дитячу стоматологію. Зараз він в процесі реалізації. Департамент охорони 

здоров’я ОВА виділив кошти на закупівлі необхідних компресорів. Робота 

налагоджується.  Висловив свою думку щодо реорганізації/об’єднання медичних 

закладів. Поділився досвідом колег із інших областей України щодо вирішення 

таких питань. Зауважив, що в інших областях подібні заклади працюють як 

окремі підприємства. Враховуючи, що війна закінчиться і додому повернуться 

військовослужбовці яким необхідно буде вирішувати стоматологічні проблеми 

заклад, на думку Романа Васильовича, повинен існувати і працювати самостійно.      

 

Пшеничний А. О. – підсумовуючи виступ керівника зауважив, що для ветеранів 

які будуть потребувати зубопротезування необхідно зробити все можливе. Тому,  
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необхідні кошти, на ці цілі, для комунального підприємства буде надано. Що 

стосується досвіду інших областей щодо роботи стоматологічних установ  

Пшеничний А. О. зауважив, що всі стоматологічні установи давно працюють на 

себе із доходами в кілька мільйонів гривен і ні від кого не залежать. Нажаль, у 

нас по стоматології інша ситуація. Тому все, що стосується ветеранів 

фінансування проводилось і буде проводитись. Що стосується приєднання, в 

даному випадку, можливо, краще приєднатись. По Солотвинській алергологічній 

лікарні ситуація не проста, але всі знають де знаходиться керівник. Виконуюча 

обов’язки керівника закладу Еріка Борисівна старається, як може. Заклад 

популярний. Щорічно, із березня по вересень, у закладі проходять лікування 

багато пацієнтів і людей, які хочуть оздоровитися на солених озерах. На 

майбутнє, потрібно подумали, як краще використати цей заклад.  

 

Фущич Ю. І. – звернувся до присутніх від ветеранів російсько-української війни 

щодо функціонування та роботи госпіталю ветеранів, який був створений за його 

сприяння у 2003 році на виконання Постанови КМУ. З того часу багато чуток, 

що госпіталь забирають, реорганізовують, тому подібне. Щоб не було 

непорозумінь надалі звернувся до присутніх з проханням, враховуючи досвід 

Полтави, в Статуті створеного підприємства, незалежно від його назви, 

зазначити госпіталь, як відокремлений підрозділ. Поки не буде побудований 

реабілітаційний центр ветерани зможуть туди звертатися.    

 

Сарай Р. Д. – відповів, що побажання вже врахували і в проєкті Статуту все 

передбачено.  

 

Фущич Ю. І. – подякував за надану відповідь. 

 

Роман Дмитрович – вибачився перед присутніми і попросив його відпустити на 

ділову зустріч. 

 

Олексик О. Т. –  надала слово в. о. директора КНП «Солотвинська обласна 

алергологічна лікарня» Полажинець Еріці Борисівні. 

 

Полажинець Е. Б. – поінформувала присутніх, що рік був складний. 

Погодилася, що умови в закладі не найкращі, але пацієнти йдуть. Наразі у закладі 

із 50 ліжок заповнено 47. Крім того, в заклад перевели 18 інвалідів із тимчасово 

окупованих територій. Фінансування, крім харчування, на них не має. Це все 

лягло на плечі персоналу. Персонал, в основному, пенсіонери. Є проблеми, але 

заклад потрібний. На майбутнє, потрібно вивчити можливість створити на його 

базі якесь відділення.  

 

Олексик О. Т. – підсумовуючи, наголосила, що в тому форматі в якому зараз 

працюють згадані підприємства, об’єднання ляже тягарем на плечі керівництва 

обласної клінічної лікарні та обласної ради. Потрібно думати, як реорганізувати  

Солотвинську алергологічну лікарню щоб вона існувала і розвивалась. Треба 
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допомоги госпіталю ветеранів в плані розвитку реабілітації, зберігши формат 

ветеранської установи де ветеранам допоможуть в медичному обслуговуванні, 

реабілітації, лікуванні. Заклад, як був так і є закладом ветеранів тільки у складі 

обласної лікарні. Заклад від такого об’єднання тільки виграє. Штат наповнять 

професійними кадрами зокрема, вузькоспеціалізованими. Допоможуть в 

менеджменті. В сучасних умовах це дуже важливо. Також, зміни на краще, 

можливо, відбудуться і стоматологічній поліклініці. Співпраця із щелепно-

лицевою хірургією, можливо, дасть поштовх нового досвіду роботи. Так, ризики 

є, але якщо є розумна співпраця, бажання працювати і вдосконалювати роботу 

підприємств – треба пробувати. І ми не можемо йти проти того, що рекомендує 

нам Міністерство охорони здоров’я України. Вони так бачать це об’єднання 

значить нам потрібно рухатися. 

 

Харченко В. В. – погодився з тим, що госпіталь ветеранів, в тих умовах в яких 

він зараз працює, не може надати нашим воїнам необхідної медичної та 

реабілітаційної допомоги. Об’єднання - це добре, бо сам госпіталь не зможе далі 

існувати. Звернувся до присутніх з проханням, від себе та ветеранів російсько-

української війни, сприяти скорішому будівництву реабілітаційного центру на 

вул. Грибоєдова в місті Ужгород.  

 

Дем’янчук В. Ю. – підкреслив, що у людей побутую думка, що об’єднання – це 

підприємство закриють, забереть, продадуть.  Не треба спекулювати на цьому. 

Наша мета, і моя особисто, в тому щоб зберегти заклади і сприяти щоб вони 

розвивались. Що стосується Солотвина – цей заклад необхідно зберегти. 

Потрібно подумати, як і у якій формі, але зберегти. Стоматологію теж потрібно 

зберегти. Якщо він буде в структурі обласної лікарні, я думаю, що це не є погано. 

Потрібно подумати як зробити так щоб підприємство стало прибутковим. Так, 

стоматологія всюди платна, але ніхто не забороняє надавати платні 

стоматологічні послуги на нашому комунальному підприємстві. Крім того, на 

мою думку, потрібно розвивати щелепно - лицевою хірургії. Тим більше, що у 

нас є стоматологічний факультет УжНУ, але бази, як такої немає.     

Сьогодні ми переживаємо не простий час. Практично у кожному нашому 

закладі є не тільки пацієнти, а люди, які просто там перебувають. Дасть Бог 

переможемо. Вийдемо з цього тупикового стану і будемо розвиватись. Під 

керівництвом Юрія Юрійовича і спеціалістів обласної лікарні, заклади 

отримають друге дихання і зможуть розвиватись.  

І ще раз хочу наголосити, щоб не було думки, що заклади об’єднують для 

того щоб їх закрити - їх об’єднують щоб зберегти і налагодити ефективну роботу. 

 

Скрип В. В. – поінформував присутніх, що проблема Солотвинської 

алергологічної лікарні в тому, що наразі не існує пакету на реабілітаційні 

послуги по алергології, як не існує і по пульмонології, по яких можна 

законтрактуватись із НСЗУ. Реабілітація є лише травматологічна і неврологічна. 

Тому, необхідно розвивати платні послуги зокрема, готельну послугу.    
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Далі, присутні члени комісії обговорили можливі шляхи реорганізації 

комунальних підприємств з метою їх ефективної роботи та покращення надання 

медичних послуг населенню.  

 

Олексик О. Т. – зауважила, що всі питання щодо подальшої роботи підприємств 

необхідно буде обговорити вже після об’єднання. Залучити до цього процесу 

керівників підприємств, юристів, профільних спеціалістів, економістів щоб 

виробити шляхи подальшої роботи. Стоматологічній  поліклініці із наявними 

потужними кадрами не потрібно переживати щодо звільнення. На жаль, вона 

була не прибуткова. Наразі Роману Васильовичу потрібно обговорити із Юрієм 

Юрійовичем питання щодо збереження закладу, як структурної одиниці чи 

окремого закладу у складі обласної лікарні. 

 

Маляр Р. В. – зауважив, що тут було сказано щоб підприємство розвивалось 

потрібно спочатку влити кошти, а далі відпустити у «вільне плавання». 

Керівництво стоматполіклініки просить кошти уже сім місяців поточного року.  

 

Добромільський П. П. – уточнив, що є нюанс. В області розроблена Регіональна 

програма соціальної підтримки ветеранів війни, військовослужбовців та членів 

їх сімей на 2023 – 2024 роки. Зараз цю програму необхідно наповнити 

фінансовим змістом зокрема, у підтримці ветеранів безкоштовним 

зубопротезуванням.  Наразі необхідно подумати чи влити кошти в комунальний 

заклад чи замовити їх у приватників, бо стоматологія завжди має свої нюанси. 

Якщо наше комунальне підприємство підніме якість надання медичних послуг, 

тоді питань не буде. 

 

Яцина Ю. Ю. – пояснив, що якщо підрозділ лікарні не заробляє собі на зарплату 

і ще на розвиток підприємства – він оптимізується. Так буде з кожним закладом. 

    

Маляр Р. В. – зауважив, що за сім місяців на підприємстві не має заборгованості 

по заробітній платі. 

 

Олексик О. Т. – зауважила, що до цього процесу повинні залучатись і юристи 

обласної ради.  

 

Скрип В. В. – звернувся до начальника управління правового забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради Гнатківського В. В. пояснити чи доцільно 

наразі в дане рішення вписувати рекомендації керівникам КНП які об’єднуються  

щодо забезпечення контрактування з НСЗУ та проведення оптимізації штатного 

розпису закладу до об’єднання. 
 
Пшеничний А. О. -  надав відповідні пояснення.  
 
Гнатківський В. В. – пояснив, що писати це в рішення не доцільно. Як тільки 

рішення буде прийнято департамент охорони здоровʼя облдержадміністрації  
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формує ліквідаційну комісію. Ліквідаційна комісія керує закладом. Департамент 

спільно з ліквідаційною комісією формують і вносять зміни що стосуються  

подальшої роботи підприємства. Всі зміни будуть вноситись ліквідаційною 

комісією. 
 
 Яринич Ф. М. – запропонував приймати рішення, а далі всі питання буде 

опрацьовувати ліквідаційна комісія в робочому порядку. 

 
Олексик О. Т. – внесла пропозицію проголосувати за внесення зазначеного 

питання на розгляд пленарного засідання обласної ради. 

 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати погодити зазначене питання, включити до 

порядку денного 12-ї сесії обласної ради та винести на розгляд пленарного 

засідання обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» - 5  

 
 
 

СЛУХАЛИ: Про реорганізацію комунальних некомерційних підприємств 

у сфері охорони здоров’я Закарпатської обласної ради, зокрема: 

- реорганізації шляхом приєднання до Комунального некомерційного 

підприємства «Обласний клінічний фтизіопульмонологічний лікувально-

діагностичний центр» Закарпатської обласної ради юридичних осіб: Комунальне 

некомерційне підприємство «Обласна клінічна інфекційна лікарня» 

Закарпатської обласної ради, Комунальне некомерційне підприємство 

«Обласний медичний клінічний шкірно-венерологічний центр»  Закарпатської 

обласної ради та Комунальне некомерційне підприємство «Закарпатський 

обласний центр громадського здоров’я» Закарпатської обласної ради. 

 

Інформував: ПШЕНИЧНИЙ Анатолій Олександрович – директор 

департаменту охорони здоров’я обласної військової 

адміністрації – облдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Скрип В. В. – поінформував присутніх, що в процесі 

об’єднання найбільше питань буде по Центру громадського здоров’я. Зокрема, 

створення окремого комунального підприємства –інформаційно-аналітичний 

центр, яке б напряму підпорядковувалось обласній раді. Департамент вважає, що 

цей заклад повинен залишитись у складі обидного комунального підприємства.    

 

Пшеничний А. О. -  зауважив, що не раціонально створювати окрему юридичну 

особу із окремим штатом. Найоптимальніше – об’єднати всі підприємства. 
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Олексик О. Т. – підкреслила, що питання неодноразово обговорювалось і була 

думка приєднати його до інформаційно-аналітичного центру обласної ради. 

Запропонувала вивчити це питання. 

 

Пушкаренко С. В. – підтримав подане рішення. 

 

Поляк М. А. - підтримав подане рішення та пропозицію щодо приєднання  

інформаційно-аналітичного центру ЦГЗ до інформаційно-аналітичного центру 

обласної ради. 

 

Білак – Лук’янчук В. Й. – поцікавилася щодо подальших дій та роботи 

підприємства згідно поданого проєкту рішення. 

 

Пшеничний А. О. -  надав відповідні пояснення. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати погодити зазначене питання, включити до 

порядку денного 12-ї сесії обласної ради та винести на розгляд пленарного 

засідання обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» - 4  

 

 

 

СЛУХАЛИ: Про створення комунального закладу «Ветеранський простір 

ВДОМА» Закарпатської обласної ради та затвердження Статуту 

комунального закладу «Ветеранський простір ВДОМА» Закарпатської 

обласної ради 

 

Інформували: ДОБРОМІЛЬСЬКИЙ Петро Петрович – заступник 

голови облдержадміністрації – обласної військової 

адміністрації, депутат обласної ради 

ТРАВІНА Ольга Валеріївна – директор департаменту 

соціального захисту населення облдержадміністрації – 

обласної військової адміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Олексик О. Т., Дем’янчук В. Ю. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати погодити зазначене питання, включити до 

порядку денного 12-ї сесії обласної ради та винести на розгляд пленарного 

засідання обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» - 5  
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СЛУХАЛИ: Про надання згоди на передачу цілісного майнового комплексу  

Закарпатського обласного бюро судово-медичної експертизи Закарпатської 

обласної ради у державну власність  
 

Інформує: ПШЕНИЧНИЙ Анатолій Олександрович – директор 

департаменту охорони здоров’я обласної військової 

адміністрації – облдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Олексик О. Т., Дем’янчук В. Ю., Гнатківський В. В.,            

Мешко Є. В.  

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати погодити зазначене питання, включити до 

порядку денного 12-ї сесії обласної ради та винести на розгляд пленарного 

засідання обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» - 4  

 

 

 

СЛУХАЛИ V: Про розгляд матеріалів, що надійшли на розгляд до постійної 

комісії: 

 

- Про лист голови Закарпатської територіальної організації 

Української спілки ветеранів Афганістану щодо функціонування Комунального 

некомерційного підприємства «Закарпатська обласна клінічна стоматологічна 

поліклініка» Закарпатської обласної ради, як окремої структури в системі 

охорони здоров’я краю. 

 

ВИРІШИЛИ: Інформацію взяти до відома. 

 

 

 

Голова комісії:                                                            Ольга ОЛЕКСИК 

 

 

Секретар комісії:                                                         Євген МЕШКО   


